

*(English follows)*

## **Règles d'attribution des Bourses d'Épanouissement des Talents du Québec**

Six bourses d'Épanouissement des Talents du Québec seront remises lors de la compétition Danse Élite. Ces bourses visent à soutenir les danseurs les plus prometteurs du Québec, en les aidant à atteindre de nouveaux sommets dans leur parcours de danse.

Pour être admissible, au moins un des partenaires de chaque couple doit avoir une adresse résidentielle au Québec. Les bourses seront attribuées au couple québécois le mieux classé dans chacune des catégories suivantes :

- All-In Amateur Syllabus Ballroom - 15 ans et moins
- All-In Amateur Syllabus Latin - 15 ans et moins
- All-In Amateur Ouvert Ballroom - 15 ans et moins
- All-In Amateur Ouvert Latin - 15 ans et moins
- All-In Amateur Ouvert Ballroom - 16 ans et plus
- All-In Amateur Ouvert Latin - 16 ans et plus

Les montants des bourses seront déterminés par les fonds collectés avant l'événement, ainsi que par les contributions recueillies pendant l'événement lui-même, notre objectif étant d'apporter le meilleur soutien possible à ces jeunes danseurs dévoués.

## **Award Attribution Rules for the Quebec Talent Advancement Scholarships**

Six Quebec Talent Advancement Scholarships will be awarded during the Danse Élite competition. These scholarships are designed to support the most promising ballroom dancers from Quebec, helping them reach new heights in their dance journey.

To be eligible, at least one partner in each couple must have a residential address within the province of Quebec at the date of the Danse Élite competition, March 15th, 2025. Scholarships will be awarded to the highest-ranking Quebec couple in each of the following categories:

- All-In Amateur Syllabus Ballroom - 15 and under
- All-In Amateur Syllabus Latin - 15 years and under
- All-In Amateur Open Ballroom - 15 years and under
- All-In Amateur Open Latin - 15 years and under
- All-In Amateur Open Ballroom - 16 years and over
- All-In Amateur Open Latin - 16 years and over

The scholarship amounts will be determined by the funds raised primarily leading up to this event, as well as contributions gathered during the event itself, with our aim being to provide the highest possible support to these dedicated young dancers.